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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/18-23/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 

 
Rijeka,  24. rujan 2018.  

 

 
ZAPISNIK 

S 65. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je u utorak, 30. kolovoza 2018. godine, s početkom u 
19:00 sati u prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Željka Matković, predsjednica VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednice VMO Srdoči 

 Valter Grgurić, član VMO Srdoči  

 Višnja Vujnović, članica VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Franco Pines, član VMO Srdoči  
 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Srdoči Željka Matković. 

                     
DNEVNI RED 

 
1. Raspodjela nerealiziranih sredstava Rijekaprometa  
2. Obrada pristiglih dopisa  
3. Program rada Dan MO Srdoči – Križevica 2018. 
4. Razno 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
 
AD 1 
Predsjednica vijeća Željka Matković  upoznaje vijeće sa sastankom na kojem je bila sa 
ravnateljicom Direkcije za razvoj, urbanizam i ekologiju poradi predmeta podzid Tomić. Kaže 
da je dogovoreno da se nakon razdvajanja čestice i prelaska vlasništva dijela čestice u 
vlasništvo Grada Rijeke, izgradi mali podzid iz sredstava nerealiziranih komunalnih prioriteta. 
Zaključak:  

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica predlaže  da se iz nerealiziranih sredstava Rijekaprometa za 2018. godinu 
asfaltira ulica Ive Vojnovića od broja 18 do broja 28. Vijećnici se jednoglasno slažu sa 
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odlukom. 
Zaključak: 

 asfaltirati će se ulica Ive Vojnovića od broja 18 do broja 28 
 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa pristiglim dopisom Direkcije zajedničkih komunalnih 
djelatnosti kojim se predlaže da se preostala sredstva komunalnih prioriteta za 2017 godinu 
utroše realizacijom postave jednostruke njihalice na oprugu parka za djecu u Ulici Kurirski 
put pored vodospreme Kal. Vijećnici jednoglasno podržavaju prijedlog. 
Zaključak: 

 postaviti će se jednostruka njihalica na oprugu na igralište u Kurirski put pored 
vodospreme Kal iz sredstava komunalnih prioriteta za 2017. godinu 

 
 
AD 2 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem da je ishodovana građevinska dozvola za rekonstrukciju 
dijela ceste Tonžino. Predsjednica upoznaje vijeće sa pristiglim pismenim negodovanjem 
građana bijele ceste Tonžino po primljenom dopisu kojim ih se obavještava da je na 
sastanku sa pročelnicom Miličević postignut dogovor o zajedničkom etapnom financiranju 
asfaltiranja bijele ceste Tonžino.   
Stanovnik ceste Živković smatra da je to samo kupovanje vremena koje ne vodi do cilja.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom Odjela za urbanizam kojim se izvještava da je 
traženom analizom vlasništva utvrđeno da je čestica za koji je Melita Rukober predložila da 
se na njoj napravi park za pse, pored ceste D233, privatna čestica. 
 Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom kojim se vijeće izvještava da su odobreni prekopi 
na javnoj površini na lokaciji gdje će se izgraditi kružni tok na raskrižju ulica Mate Lovraka i 
ceste D233. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa zaprimljenim dopisom Hrvatskih cesta kojim se vijeće 
izvještava o terenskom sastanku koji su obavili predstavnici Garda Rijeke, Rijekaprometa i 
Hrvatskih cesta na raskižju Ulice Dražice prema čvoru Diračje, sjeverni odvojak ulice Dražice 
prema Ventex-u. Na sastanku je utvrđeno da će se poradi bolje preglednosti raskrižja naložiti 
šišanje zelenila sa istočne strane raskrižja, obnoviti iscrtane linije na kolniku, te će se 
postaviti horizontalna signalizacija nailaska na raskrižje. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom ravnateljice Direkcije za urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem kojim se vijeću prosljeđuje odgovor nadležne osobe 
firme Rijekatank glede prigovora stanovnika na neugodan miris. Priloženim odgovorom se 
kaže da je u tijeku postupak preseljenja te će krajnji datum preseljenja odrediti vlasnik firme 
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te se upućuje na to da su stanovnici nezadovoljni zbog drugih razloga (op.a.građevinski 
radovi na području Srdoča) te da Rijekatank od 11. mjeseca 2016. godine ne obrađuje otpad. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa odgovorom Odjela gradske uprave za gospodarenje 
imovinom kojim se odgovara na upit vijeća kakvi će POS-ovi stambeni objekti graditi na 
području kamionskog terminala. Odgovorom se vijeće informira se planiraju tri višestambene 
građevine katnosti P + 5.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 

 uputiti će se dopis Gradonačelniku Rijeke, pročelnici Miličević i agenciji APOS 
da se ponovo razmotri zamolba Vijeća MO Srdoči da se u planiranim POS-ovim 
stambenim jedinicama osiguraju i prostori za potrebe rada Vijeća MO Srdoči 
koji bi se mogli davati na korištenje građanima za različite društvene sadržaje, s 
obzirom da je sadašnji prostor koji se koristi za potrebe MO Srdoči u najmu   

 uputiti će se zamolba Ministarstvu zdravstva kojom se traži da se ministarstvo 
zajedno sa Gradonačelnikom, OGU za komunalni sustav i APOS-om založi da 
se na prostoru budućih POS-ovih stanova na kamionskom terminalu organizira 
prostor za dispanzer, dom zdravlja 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa odgovorom KD VIK kojim se izvješćuje vijeće zajedno s 
priloženim nacrtom o lokaciji postavljenih hidranata za vodu u okolini stambenog bloka Mate 
Lovraka – Gustava Krkleca. Točan broj i lokaciju je tražio anoniman građanin koji je ukazao 
na nepostojanje istih te na opasnost u slučaju izbijanja požara. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica vijeća  Željka Matković upoznaje vijeće sa dopisom kojim Direkcija za 
komunalno redarstvo obavještava vijeće da je pritužbu na devastiran okoliš koji je ostao 
nakon prekopa i građevinskih radova Energa, proslijedila Direkciji zajedničkih komunalnih 
djelatnosti. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica vijeća MO Srdoči upoznaje vijeće sa pristiglim dopisom Rijekaprometa kojim se 
vijeću šalju na uvid skice prometnog rješenja raskrižja Mate Lovraka – Markovići. Vijećnici se 
slažu sa prijedlogom ali traže da se u okviru tog prometnog rješenja realizira i uzdignuta 
površina oblika polusuze koja bi usporila prometovanje iz smjera ulice Marije Grbac. 
Zaključak: 

 zatražiti će se nadopuna projektnog prijedloga prometne preregulacije raskrižja 
Mate Lovraka – Markovići u formi uzdignute plohe oblika polusuze 

 u nadopunu prijedloga komunalnih prioriteta zatražiti će se postavljanje 
uzdignute plohe u obliku polusuze na raskrižje Mate Lovraka – Markovići  
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Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa pristiglim dopisom nadležnog referenta Frke kojim se 
potvrđuje dogovor sa terenskog sastanka na kojem je dogovoreno da se u Ulicu Dragutina 
Tadijanovića postave uzdignute plohe u svrhu usporavanja  brzine prometovanja navedenom 
ulicom, kao i druge odrednice dogovorene sastankom. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom Hrvatskih cesta kojim se vijeće izvješćuje da je 
izdana suglasnost za privremenu preregulaciju prometa na dijelu prometnice na kojem je 
gradilište kružnog toka Martinkovac. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica vijeća Željka Matković upoznaje vijeće sa dopisom kojim Vladimir Jakovac traži 
da se na web stranice MO Srdoči postavi detaljna analiza etapa i razvoja procesa izgradnje 
kružnog toka Martinkovac. Upit nije u nadležnosti Vijeća MO Srdoči. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis sa upitom po predmetu 
nadležnim službama Hrvatskih autocesta i zamolbom za odgovorom 

 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa dopisom II policijske postaje kojim se obavještava 
vijeće da će po njegovom zahtjevu pojačati policijske ophodnje na parkiralištu i košarkaškom 
igralištu tijekom noćnih satu na području igrališta „u rupu“, ulici Bartola Kašića. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom koji je vijeću poslan na znanje a kojim Direkcija za 
komunalno redarstvo traži očitovanje Direkcije za urbanizam, ekologiju i razvoj poradi 
predmeta Mamić kojim se traži informacija o nadležnosti organa kojem se stranka može 
obratiti u slučaju da privatna osoba sprečava prolaz drugoj privatnoj osobi po gradskoj čestici 
u naravi puta, upisanoj kao vinograd a ne upisanoj kao javnoj prometnoj površini, a koja je 
jedini prilaz privatnoj čestici neke osobe. Vijeće je primilo i odgovor Odjela za urbanizam 
kojim se potvrđuje da je navedena čestica gradska te nije u najmu nego služi u svrhu prilaza 
privatnim česticama te da tijekom izvida čestica nije bila blokirana parkiranim kamionima. 
 Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati će se upit Odjelu za komunalni 
sustav kojim se traži da se na navedenu prometnicu postavi stupić sa ključićem 
te se ograniči prolazak teških vozila jer su u trupu postavljene plitko cijeni koje 
oborinsku odvodnju pokrajnje ulice odvode u upojni bunar na toj čestici 

 
 
 
Predsjednica Vijeća MO Srdoči Željka Matković upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom 
Direkcije za gospodarenje zemljištem kojim se vijeće informira da je čestica sa ruševnim 
stepenicama koja spaja ulice Dinka Šimunovića i Andrije Mohorovičića u privatnom 
vlasništvu Zdenke Srdoč, Roberta Mohorića i Biserke Vilić rođene Mohorić. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis vlasnicima zemljišta sa zamolbom da teren poklone Gradu 
Rijeci sa ciljem da se sada derutne i opasne stepenice urede uz sigurnosnu 
ogradu iz sredstava Grada te održavaju  
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Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa primljenim dopisom nadležne osobe Rijekaprometa 
Frkom koji je ovim putem izvijestio kako je terenskim izvidom Službe prometa i Grada Rijeke 
potvrđen upit Vijeća MO Srdoči da se a zavoj koji se od crkve ulicom Marije Grbac spušta 
prema nogometnom igralištu postave odbojnici jer se često dešava da automobili zbog 
neprilagođene brzine odskližu u šumu koja se nalazi znatno niže po visinskoj razlici.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa zaprimljenim dopisom Rijekaprometa kojim se vijeće 
izvještava da je pozitivno razriješena molba vijeća Mo Srdoči da se na stražni prilazni put 
školi, raskrižje kod nogometnog igrališta mate Lovraka – Markovići, postavi prometna 
signalizacija koja će ukazivati na blizinu prilaza školi. Zatražen je natpis na asfaltu „škola“, 
vertikalna oznaka sa natpisom „škola“, prometni vertikalni znak ograničenja brzine te ostalo 
što prometna struka procijeni potrebnim.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Zaprimljeni su zahtjevi za produljenjem radnog vremena ugostiteljskog objekta Mocca za 
datume 3., 4.10., 11., 24., 25. 31. kolovoza, te 1., 7., 8., 14., 15. listopada 2018. godine.     
Zaključak: 

 vijeće je jednoglasno podržalo produljenje pozitivnim mišljenjem elektronskim 
putem za termine prije sjednice te glasovanjem na sjednici za termine zatražene 
nakon sjednice 

 
 
Predsjednica vijeća upoznaje vijeće sa primljenim dopisom Odjel za urbanizam kojim se 
vijeće obavještava o izmjenama i dopunama Detaljnog plana uređenja dijela naselja Srdoči 
kojim se informira vijeće o promjeni DPU zbog potrebe izgradnje rotora na križanju Miroslava 
Krleže i Dobriše Cesarića unutar veće zone obuhvaćene izmjenama plana. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica vijeća izvještava vijeće o elektronskom dopisu Ljube Šojat koja traži da se na 
igralište u Dobriše Cesarića postavi tabla kojom bi se ograničilo korištenje igrališta do 22 
sata.   
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, ponovo će se nadležnoj osobi Direkcije 
zajedničkih djelatnosti uputiti zamolba za postavljanjem navedene table 

 
 
Zbog negodovanja niza građana predsjednica Vijeća MO Srdoči traži da se KD VIK pošalje 
hitan upit vezan uz točan datum završetka radova na izmjeni vodovodne infrastrukture na 
području Srdoča. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis sa popratnim prilozima upita stanovnika KD VIK kojim se 
traži odgovor o rokovima dovršetka radova na izmjeni vodovodne 
infrastrukture 
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Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gđe Čop koja traži da se kontaktira komunalnog 
redara poradi opetovnog zavijanja psa na lancu u dvorištu Ive Vojnovića 18., kao i prošle 
godine. Dugotrajno zavijanje uznemirava stanovnike okolnih kuća. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis komunalnom redaru kojim se isti moli da porazgovara sa 
vlasnikom psa u ulici Ive Vojnovića 18 zbog dugotrajnog zavijanja psa i 
uznemiravanja susjeda 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom OGU za komunalni sustav kojim se 
vijeće obavještava o  početku gradnje stambene ulice OU10a sa pratećom infrastrukturom. 
radi se o cestovnoj infrastrukturi na donjem dijelu Marinkovca ispod postrojenja HEP-a. 
Izgradnjom stambenih ulica omogućio bi se kolni pristup i stvorili se uvjeti za gradnju novih 
stambenih građevina u zoni uključujući i stambenu gradnju poticajne stanogradnje (POS). 
Ukupna vrijednost investicije uključivo PDV iznosi 1.700.000,00 kn. Predsjednica vijeća kaže 
da će planirana izgradnja akumulirati novi budući broj stanovnika od bar tisuću ljudi koji će 
svi po dostavljanim nacrtima imati izlaz na već preopterećen čvor Diračje. Predlaže da se 
sukladno DPU napravi cesta koja će se spajati ispod zaobilaznice gdje je već kaže probijena 
cesta tunelom prema Zametu. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis Gradonačelniku kojim se traži pokretanje rješavanja već 
sada blokirane ceste Rijeka – Kastav probojem ceste ispod zaobilazne prema 
Zametu u skladu sa DPU 

 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa elektronskim dopisima Natalije Gavran i Matee Galić kojima 
se iste žale na nepropisno parkiranje na nogostupu te nedopuštenu brzinu kretanja 
automobila u ulici Dragutina Tadijanovića te traže hitnu reakciju vijeća MO Srdoči zbog 
nemogućnosti kretanja ulicom stanovništva a pogotovo majki sa djecom, školaraca i osoba u 
invalidskim kolicima. U prilogu sa fotografijama Natalije Gavran uočavaju se i poplavljeni 
dijelovi ceste. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopisi nadležnim službama zavisno od sektora uzroka problema: 
prometnoj policiji, II policijskoj postaji, prometnom redarstvu, kojim se traži bar 
3 puta tjedno obilazak navedene lokacije te u okviru svojih ovlasti smanje 
nepravilnosti, te KD VIK i Rijekapromet da izvide što se dogodilo sa šahtom 

 obavijestiti stranku da je terenskim izvidom prije više mjeseci dogovoreno će 
se u navedenoj ulici postaviti uzdignute plohe ispod pješačkih prijelaza u cilju 
smanjenja brzine kretanja vozila tom ulicom 

 
 
Predsjednica vijeća MO Srdoči Željka Matković upoznaje vijeće sa dopisima Klare Milivoj, 
Marije Srdoč i Radojke Sušanj kojim se traži da od vijeća da se ono hitno založi za 
postavljanje zbog radova izmještene autobusne stanice na način da djeca ne moraju ići 
cestom Rijeka-Martinkovac bez nogostupa do sljedeće stanice (Dražice).   
Zaključak: 

 uputiti će se dopisi nadležnim službama Hrvatskih cesta koje su zbog gradilišta 
izmjestile autobusnu stanicu da iznađu način da drugačije organiziraju 
mogućnost autobusnog prijevoza 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom nadležnih službi Rijekaprometa kojim se 
obavještava vijeće da će 31. kolovoza biti na snazi privremena preregulacija prometa zbog 
asfaltiranja sjevernog privoznog kraka Rotora Martinkovac. Predsjednica izražava 
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zadovoljstvo što se rotor radi te napominje da će nakon njegovog puštanja u promet 
stanovnici Srdoča dobiti trajnu vrijednost na ljestvici podizanja kvalitete života na Srdočima, 
no kaže da to neće riješiti problem čvora Diračje. Svi vijećnici sudjeluju u raspravi te 
izražavaju nadu da će rotor što prije biti gotov. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis Hrvatskim cestama sa 
upitom o roku završetka radova na rotoru 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom Adriane Šneler iz OGu za komunalni 
sustav koja je izvijestila vijeće da su po obavijesti izvođača otklonjeni kvarovi na špinama za 
vodu u ulicama Bartola Kašića i Dobriše Cesarića no da iz nepoznatog razloga se ne može 
zadovoljavajuće regulirati pritisak na špini u dječjem parku Srdoči. Nakon rasprave vijećnici 
su izrazili negodovanje jer se predmet špina proteže već više godina a napokon spojene 
špine na vodu ne funkcioniraju.     
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa pismenim i telefonskim upitom novinara Novog lista kojim 
se tražilo mišljenje vijeća poradi prometnih problema na Srdočima. Predsjednica je dala 
izjavu za novine za članak koji će se baviti isključivo pitanjem komunalne problematike na 
Srdočima. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
 
AD3 
Predsjednica upoznaje vijeće o prispjelom dopisu Direkcije plana, razvoja i gradnje kojim se 
izdaje suglasnost za zatvaranje prometa i parkiranja te privremenu prometnu preregulaciju 
ulice Gustava Krkleca za vrijeme odvijanja manifestacije Dan MO Srdoči – Križevica 2018. 
na dan 15. rujna 2018. godine. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa potrebom izrade plakata za potrebe održavanja Dana MO 
Srdoči – Križevice 2018. godine. Nakon rasprave vijećnici su suglasni da potraže donatore 
koji bi tiskali plakat. Predsjednica kaže da je vlasnik lunaparka ponovo izrazio želju da bude 
prisutan na manifestaciji. Nakon rasprave vijeće je odlučilo da će dati pozitivno mišljenje 
prema školi glede ovog upita ukoliko se podmire sva preostala dugovanja lunaparka prema 
školi od prethodnih godina. Zamjenica predsjednice kaže da je dogovorila na Danu MO-a 
prisustvo zelene tržnice obiteljskih poljoprivrednih gospodarstava te da je u kontaktu sa 
Rijekaplusom vezano uz lokaciju postave štandova.   
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD4 
Predsjednica Vijeća MO Srdoči Željka Matković izlaže problem rampe u Dirakima koja je 
postavljena na traženje vijeća na početak šetnice Diraki – Bezjaki. Ondje su se redovito 
stvarali  divlji deponiji građevinskog otpada koji su postavljanjem rampe svedeni na rijetke 
pojave. Nadležne službe Grada Rijeke traže dogovor oko toga da li da se rampa koja je 
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stigla sa popravka ponovo postavi te ako da da li da ima lokot i ako da – tko će čuvati ključ. 
Predsjednica predlaže da se u namjeri očuvanja prirode rampa postavi kao i lokot te da ključ 
bude povjeren na čuvanje u tajništvo mjesnog odbora te da se duplikati ključeva ne daju na 
stalno korištenje okolnim stanovnicima.  Nakon postavljanja rampe zatražiti će se čišćenje 
sada prisutnog građevinskog otpadnog materijala u šumi.  
Zaključak: 

 vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog te donijelo odluku da se postavi rampa 
na ulazu šetnice Diraki – Bezjaki te da ključ bude povjeren na čuvanje u 
tajništvo mjesnog odbora 

 
 
 
Vijećnik Valter Grgurić predlaže da se zatraži od Grada Rijeke postavljanje elektronske brave 
koja bi se zaključavala na daljinski preko mobilne aplikacije, zbog učestalih pritužbi stanara 
okolnih zgrada na remećenje javnog reda i mira u noćnim satima na igralištu „U rupu“, tj ulici 
Bartola Kašića. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje, prema OGU za komunalni sustav uputiti 
će se zahtjeva za elektronskom bravom na mobilnu aplikaciju  za igralište u 
ulici Bartola Kašića 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom koji je poslan iz Direkcije za samoupravu dok je 
tajnica MO Srdoči bila na godišnjem. Dopisom se traži postupanje OGU za komunalni sustav 
navezano na čišćenje površina od smeća kod Srdoči 59 te upit vezan uz krčenje šume ispod 
niza Dobriše Cesarića. Građani smatraju da to nije u redu jer smatraju da se ovim područjem 
proteže zeleni pojas. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa vrlo snažnim negodovanjem stanovnika Srdoča zbog tempa 
izvođenja građevinskih radova na zamjeni vodovodne i kanalizacijske infrastrukture u Ulici 
Mate Lovraka kod Plodina. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama VIK-a kojim će se tražiti informacija o 
roku završetka građevinskih radova na navedenoj lokaciji 

 
 
Sjednica je službeno završila u 22:15 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od osam (8) stranica. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 

                      Predsjednica VMO Srdoči 
                Željka Matković 

 

 


